
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.4.1.2024.JG/3 

                                                                    Protokół Nr 280/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 25 stycznia 2024 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 14 00  zakończenie o godz. 14 20 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Stalowowolski – Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Stalowowolski – Mariusz Sołtys  

 Członkowie Zarządu: Stanisław Czochara, Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Krzysztof Żminda – Sekretarz Powiatu 

 Elżbieta Kulpa  –  Skarbnik Powiatu  

 Tomasz Wosk  –  Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi  

Osoby zaproszone: 

 Łukasz Lebioda – p.o. Naczelnika w Wydziale Inwestycji i Mienia Powiatu 

 Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji 

 Witold Tutak – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wymianę 

instalacji elektrycznej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałego środka trwałego będącego na stanie Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

materiałów uzyskanych z rozbiórki ogrodzenia zlokalizowanego przy ul. Dąbrowskiego  

w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

7. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Klubu Sportowego STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka 

Akcyjna dotyczące poziomu wytrenowania i informacji na temat umiejętności sportowych 

zawodników korzystających z bursy międzyszkolnej w Zespole Placówek Oświato-

Wychowawczych w Stalowej Woli. 



8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w 2024 roku. 

9. Wniosek Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przyszowie w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Górska przygoda” – wyjazd ekologiczno-edukacyjny do Zakopanego. 

10. Wniosek Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego 

lub rzeczowego organizacji szkolnej kampanii pt. „Dzień Bezpiecznego Internetu”. 

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2024 rok. 

12. Przyjęcie protokołu: 

- Nr 279/2024 z dnia 17 stycznia 2024 r. 

        13. Wolne wnioski. 

        14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.  1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Stalowowolski, Janusz Zarzeczny otworzył 280. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad.  2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku 

obrad. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.   

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wymianę instalacji elektrycznej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

 Projekt uchwały omówił Łukasz Lebioda, p.o. Naczelnika w Wydziale Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli zwróciła się do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na wymianę instalacji elektrycznej obejmującej aulę oraz 

gabinet higienistki. Obecnie w pomieszczeniach tych nie ma w ogóle zasilania. 

Najprawdopodobniej w trakcie remontu obejmującego salę gimnastyczną zostało uszkodzone 

zasilanie w ww. pomieszczeniach. Awarię należy usunąć jak najszybciej, gdyż uczniowie na auli 

będą pisać egzamin maturalny. Nadchodzący okres ferii zimowych (29.01-09.02) pozwoliłby na 

wykonanie prac w czasie, gdy w szkole nie będzie uczniów. Łukasz Lebioda, p.o. Naczelnika  

w Wydziale Inwestycji i Mienia Powiatu poinformował również, że Dyrektor posiada wycenę od 

wykonawcy na kwotę 68 213,54 zł brutto. Elżbieta Kulpa, Skarbnik Powiatu poinformowała 

Zarząd Powiatu o uzgodnieniach z Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli, że na chwilę 

obecną na wymianę instalacji elektrycznej wykorzysta środki, które ma zaplanowane w rozdziale 

80120. Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 planowała wymianę drzwi w klasach na jednej z kondygnacji 

szkoły ale na chwilę obecną będzie się musiała wstrzymać z realizacją tego zadania. Pani Skarbnik 



Powiatu dodała, że w momencie gdy powiat będzie miał bilans zamknięcia poprzedniego roku to 

się pojawią wolne środki. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.     

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 280/1851/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

wymianę instalacji elektrycznej w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację pozostałego środka trwałego będącego na stanie Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej 

Woli. 

 Projekt uchwały omówił  Łukasz Lebioda, p.o. Naczelnika w Wydziale Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli zwróciła się z prośbą do 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na likwidację pozostałego środka 

trwałego (Atlas Millenium) o nr inwentarzowym ZS1/013/561 o wartości 18 700,00 zł. 

Do Pani Dyrektor wpłynął wniosek od Sołectwa Przyszów, które chciałoby przyjąć atlas na 

potrzeby mieszkańców. Łukasz Lebioda, p.o. Naczelnika w Wydziale Inwestycji i Mienia Powiatu  

dodał, że Wydział IMP pozytywnie opiniuje wniosek Dyrektor. 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.     

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 280/1852/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację pozostałego środka trwałego będącego na stanie Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

 

 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

materiałów uzyskanych z rozbiórki ogrodzenia zlokalizowanego przy ul. Dąbrowskiego  

w Stalowej Woli. 

 

 Projekt uchwały omówił  Łukasz Lebioda, p.o. Naczelnika w Wydziale Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że Powiat Stalowowolski realizuje inwestycję drogową pn.: „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 2502R – ul. Dąbrowskiego w Stalowej Woli etap 2”. Pod rozbudowę drogi 

konieczne było poszerzenie pasa drogowego i zajęcie części działek wraz ze składnikami 

budowlanymi (ogrodzenia, bramy, wjazdy itp.) zlokalizowanych przy ul. Dąbrowskiego.  

Właścicielom działek zostały wypłacone stosowne wynagrodzenia za grunt, składniki budowlane 

oraz składniki roślinne, w wyniku czego Powiat Stalowowolski stał się właścicielem między 

innymi ogrodzeń wraz bramami. Jedna z poprzednich właścicielek wystąpiła z wnioskiem do 

Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na odkupienie ogrodzenia, które stało się własnością 

Powiatu. Zaproponowana kwota to 500 zł brutto. Łukasz Lebioda, p.o. Naczelnika w Wydziale 

Inwestycji i Mienia Powiatu dodał, że jeżeli odzyskane elementy z rozbiórki nie zostaną 

odsprzedane poprzedniemu właścicielowi, trudno będzie znaleźć innych zainteresowanych 

nabywców i zostaną sprzedane po cenie złomu co jest nieekonomiczne. Dlatego najlepszym 

rozwiązaniem jest sprzedaż odzyskanych elementów ogrodzenia poprzedniemu właścicielowi. 



Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.     

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 280/1853/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż materiałów uzyskanych z rozbiórki ogrodzenia zlokalizowanego przy ul. Dąbrowskiego   

w Stalowej Woli. 

 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówił Łukasz Lebioda, p.o. Naczelnika w Wydziale Inwestycji i Mienia 

Powiatu informując, że Dyrektor Zespół Szkół Nr 3 w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem dwóch sal lekcyjnych w budynku 

Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej Woli dla Związku Harcerstwa Polskiego – Komenda Chorągwi 

Podkarpackiej Rzeszów Hufiec Lasowiacki, ul. Hutnicza 8, 37-450 Stalowa Wola w terminie 

01.03.2024 r. – 03.03.2024 r. w celu organizacji XXV zlotu Hufca Lasowiackiego z okazji Dnia Myśli 

Braterskiej. Ustala się odpłatność za najem w wysokości 20 zł netto (24,60 zł brutto). Harcerze i 

harcerki biorący udział w zlocie będą poznawać historię osiedli Rozwadów i Charzewice. 

Łukasz Lebioda, p.o. Naczelnika w Wydziale Inwestycji i Mienia Powiatu dodał, że Wydział IMP 

pozytywnie zaopiniował wniosek Dyrektora. 

 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.     

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 280/1854/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie  w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

 

 

Ad.   7. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Klubu Sportowego STAL Stalowa Wola Piłkarska 

Spółka Akcyjna dotyczące poziomu wytrenowania i informacji na temat umiejętności 

sportowych zawodników korzystających z bursy międzyszkolnej w Zespole Placówek 

Oświato-Wychowawczych w Stalowej Woli. 

Sprawozdanie omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji przypominając, że 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego na posiedzeniu w dniu 21 grudnia 2023 r., poprosił o złożenie 

przez Pana Prezesa Klubu Sportowego STAL Stalowa Wika Piłkarska Spółka Akcyjna 

sprawozdania dotyczącego poziomu wytrenowania i informacji na temat umiejętności 

sportowych zawodników zwolnionych z opłat. 

W związku z powyższym Wiesław Siembida, Prezes Zarządu Klubu Sportowego STAL Stalowa 

Wola Piłkarska Spółka Akcyjna złożył sprawozdanie informując, że Klub STAL Stalowa Wola 

Piłkarska Spółka Akcyjna w sezonie 2023/2024  w rundzie jesiennej uczestniczyła w rozgrywkach 

Podkarpackiego Związku Piłki Nożnej w rozgrywkach: 

- junior starszy  

- junior młodszy 

- bramkarz starszy 

- bramkach młodszy 

- klasa okręgowa seniorów podokręg Stalowa Wola 



Zawodnicy Stali prezentują wysoki poziom wytrenowania i umiejętności piłkarskich. 

Uczestnicząc w rozgrywkach pomogli drużynom Stali w osiągnięciu zamierzonego celu 

sportowego jakim jest gra w najwyższych klasach rozrywkowych. Indywidualnie osiągnęli awans 

w postaci przesunięcia do starszych grup wiekowych co z pewnością przyczyni się w przyszłości 

do podniesienia umiejętności piłkarskich i zrobią kolejny krok  w rozwoju swojej kariery a dla 

klubu przyczynią się do kolejnych awansów poszczególnych grup młodzieżowych. 

  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem Prezesa Zarządu Klubu Sportowego STAL 

Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna dotyczącym poziomu wytrenowania i informacji na temat 

umiejętności sportowych zawodników korzystających z bursy międzyszkolnej w Zespole Placówek 

Oświato-Wychowawczych w Stalowej Woli. 

 

 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w 2024 roku. 

Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji informując, że na 

posiedzeniu w dniu 21 grudnia 2023 r. Zarząd Powiatu Stalowowolskiego przyjął projekt Uchwały 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

w 2024 roku, który został skierowany do związków zawodowych, celem zaopiniowania w trybie 

art. 70a ust. 3 Ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (t. j. Dz. U. z 2023 r., poz. 984  

z późn.zm.). Uprawnione związki zawodowe pozytywnie zaopiniowały podział środków. 

Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji dodała, że zgodnie z § 5 Rozporządzenia Ministra 

Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2019 r. w sprawie dofinansowania doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, szczegółowych celów szkolenia branżowego oraz trybu i warunków 

kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe (Dz. U. z 2023 r. poz. 2628), organ prowadzący do 

dnia 31 stycznia danego roku opracowuje na dany rok kalendarzowy plan dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. W związku z powyższym zasadne jest podjęcie uchwały 

w przedmiotowej sprawie. 

 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.     

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 280/1855/2024 w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w 2024 roku. 

 

Ad. 9. Wniosek Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przyszowie w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Górska przygoda” – wyjazd ekologiczno-edukacyjny do Zakopanego. 

Wniosek omówił Witold Tutak, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  

i Leśnictwa informując, że w dniu 22 stycznia 2024 r. Zespół Szkolno-Przedszkolny  

w Przyszowie złożył wniosek w sprawie dofinansowania zadania pn. „Górska przygoda”– wyjazdu 

ekologiczno – edukacyjnego do Zakopanego. Zadanie adresowane jest dla uczniów Szkoły 



Podstawowej w Przyszowie z miejscowości Przyszów, Ruda, Burdze w ilości 45 osób. Termin 

realizacji zadania – od 23 maja 2024 r. do 24 maja 2024 r. 

Witold Tutak, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  i Leśnictwa dodał, że wyjazd 

edukacyjno – ekologiczny jest przykładem zorganizowania czasu wolnego dla dzieci i młodzieży, 

rozwijania u uczniów zainteresowań i zdolności. Celem jest kształtowanie u uczniów postaw 

obywatelskich, gotowych do działania na rzecz społeczności, troszczących się o środowisko 

w którym żyją. Poprzez formę zabawy i aktywnego wypoczynku organizatorzy zamierzają 

zwrócić uwagę na współczesne największe zagrożenia ekologiczne. 

 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.     

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Przyszowie w sprawie dofinansowania zadania pn. „Górska przygoda” – wyjazd ekologiczno-

edukacyjny do Zakopanego. Zarząd Powiatu zadecydował o przyznaniu dofinansowania na ww. 

zadanie w kwocie 5.000,00 złotych z przeznaczeniem na usługę transportową. 

 

Ad. 10. Wniosek Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego lub rzeczowego organizacji szkolnej kampanii pt. „Dzień Bezpiecznego 

Internetu”. 

Wniosek omówił Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że Pan Damian Rycerz, Dyrektor 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe lub 

rzeczowe szkolnej kampanii „Dzień Bezpiecznego Internetu”, która zostanie przeprowadzona  

w miesiącu lutym i marcu 2024 r. w szkole.  

Od kilku lat uczniowie Centrum Edukacji Zawodowej uczestniczą w akcji „Dzień 

Bezpiecznego Internetu”, której główną ideą jest propagowanie świadomego korzystania  

z internetu. Organizatorzy chcą zwrócić szczególną uwagę na wykorzystanie potencjału internetu 

w promocji tematu bezpieczeństwa on-line, a także promocji korzystania z możliwości 

technologicznych do wspierania edukacji młodzieży w zakresie zawodowym.   

W ramach kampanii zostaną przeprowadzone konkursy graficzno – informatyczne                     

i  kursy on-line dla uczniów. W związku z tym, Dyrektor szkoły zwraca się prośbą o wsparcie 

finansowe lub przekazanie darowizn w postaci gadżetów reklamowych. 

Tomasz Wosk, Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi zaproponował aby przychylić się do wniosku i wesprzeć 

finansowo organizację akcji „Dzień Bezpiecznego Internetu” w Centrum Edukacji Zawodowej 

kwotą 500 zł brutto ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego z przeznaczeniem na 

ufundowanie nagród dla uczestników konkursów. 

 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.     

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Centrum Edukacji Zawodowej  

w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego lub rzeczowego organizacji szkolnej kampanii pt. 

„Dzień Bezpiecznego Internetu”. Zarząd Powiatu zadecydował dofinansować ww. zadanie w kwocie 



500 zł z przeznaczeniem na ufundowanie nagród dla uczestników konkursów. 

 

 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2024 rok. 

 Projekt uchwały omówiła Elżbieta Kulpa, Skarbnik Powiatu, następnie Starosta 

Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.     

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 280/1856/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2024 rok. 

 

Ad. 12. Przyjęcie protokołu Nr 279/2024 z dnia 17 stycznia 2024 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi 

dotyczące protokołu Nr 279/2024 z dnia 17 stycznia 2024 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone.    

Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem ww. protokołu. Głosy: za – 5, przeciw 

– 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 279/2024 z dnia 17 stycznia 2024 r. został przyjęty. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski. 

Z adne wolne wnioski nie zostały zgłoszone. 

  

Ad. 14. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Grzybowska 

 

                                                                                                            

Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 

                                                                                    (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


